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 Protokół Nr  2/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 4 grudnia 2018 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

     b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 
  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał w którym miejscu ma stanąć ławeczka? 

Sekretarz – odpowiedział, że w Parku Orła Białego naprzeciwko pomnika. Był przygotowany 

konkurs przez Ministerstwo Ochrony Narodowej dla architektów z Polski na ławeczkę 

niepodległości. Został ogłoszony w kwietniu a w czerwcu został rozstrzygnięty. Wyłoniono 

jeden projekt i Ministerstwo przygotowało środki 4 mln zł dla 110 samorządów. Projekt jest 

nie do zmiany – betonowa konstrukcja z jednym siedziskiem. W ławeczce będzie wi-fi  oraz 

przyciski z których będzie można wysłuchać historię Polski związaną z niepodległością, kody 

QR, aby można było sobie coś zeskanować.  

P.Szyszlak – pytał czy samorządy same występowały z wnioskiem? 

Sekretarz – stwierdził, że samorządy występowały do Ministerstwa, około 500 złożyło aplikację 

o pozyskanie środków w kwocie 30 tys. zł  i wybrano 110-115 samorządów. Pierwotnie 

ławeczki  miały powstać na 11 listopada ale procedury się wydłużyły. Projekt ławeczki jest 

identyczny, jest 10-15 firm wykonawców, a ceny kształtują się od 28-35 tys. zł. Początkowo 

wykonawcy szacowali realizację na 100 tys. zł, ale jak się okazało, że dofinansowanie wynosi 

30 tys. zł to ceny zmalały. 

P.Szyszlak – stwierdził, że to wystąpiło w kampanii poprzednika ale nie przekazano pełnej 

kwoty. 

M.Kopczyński – powiedział, że na imprezy ciągnie się nagłośnienie z MDK, proponował jedno 

przyłącze do nagłośnienia imprez. 

Sekretarz – odpowiedział, że nie wie czy tam jest przyłącze.  
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M.Kopczyński – stwierdził, że to powinno być za darmo. 

Sekretarz – dodał, że w ławeczce będą dostępne 3 utwory, 1 związany z niepodległością. 

J.Leszczyk – pytał czy asystentom rodziny zwiększy się wynagrodzenie? 

Skarbnik – odpowiedziała, że jest 3 asystentów oraz 1 z projektu, dofinansowanie z budżetu 

państwa jest zarówno z dotacji i z Funduszu Pracy, łącznie około 52 tys. zł, z tego 40% 

środków własnych. Dotacja wynosi około 2.100 zł na osobę. 

Sekretarz – dodał, że to uzupełnienie wynagrodzenia, które wypłacają. 

J.Leszczyk – pytał o kondycję finansową Miasta? 

Sekretarz – odpowiedział, że nie na wszystko są środki. Mamy zadania zapisane w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Burmistrz – przestawiła kondycję finansową Białogardu na tle innych miast w Polsce.  

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

     b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali:  

P.Szyszlak – pytał odnośnie Punktu Selektywnej Zbiórki Śmieci, czy przetarg został 

unieważniony, czy jest po przetargu? 

Sekretarz – odpowiedział, że odbył się przetarg, podpisali umowę i wypowiedzenie umowy było 

po przetargu. 

J.Leszczyk – pytał o zadania zapisane do końca 2018 roku? 

Skarbnik – odpowiedziała, że w 2018 r. zostało zrealizowane. 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

Ad 3  

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
40

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodniczący Komisji 

 

         Paweł  Szyszlak 


